
graag zouden wij van het college antwoord hebben op de vraag hoe de communicatie over 
snippergroen van bewoners aan de Rooimond te Buurmalsen verloopt? Wij ontvangen hier 
namelijk klachten over.  
Daarnaast zijn wij benieuwd naar de juridische kant van het verhaal: wat is de verjaartermijn 
voor het mogelijk oneigenlijk gebruik van gemeentegrond? (Snippergroen als tuin 
onderhouden) 
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